
 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  28. septembra 2020  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier 

        Janka Horylová 

        Anna Magalová    

        Monika Masárová 

          

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

Jarmila Chnápková – zapisovateľka 

Martina Micháliková – účtovníčka 

Pavol Havran - Energiepark, s.r.o. 

Katarína Rafajdusová -  CVČ pri ZŠ s MŠ Rakovice 

                                               
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Projektový zámer – Veterný park Rakovice 

4. Originálne kompetencie – Centrum voľného času 

5. Zmena rozpočtu obce na rok 2020 

6. Návrh na čerpanie rezervného fondu Obce Rakovice 

7. Územný plán Obce Rakovice                                                                                                                                                                 

7a. Odpredaj pozemku                                                                                                                                                                       

8. Kultúrne a spoločenské podujatia obce 

9. Odpadové hospodárstvo 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

konštatoval, že na rokovaní sú prítomní všetci poslanci obecného zastupiteľstva, čím je OZ 

uznášaniaschopné. Za overovateľov zápisnice určil starosta obce poslancov Daniela Današa 

a Ing. Mareka Heviera. O programe zasadnutia dal starosta hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 
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                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  63/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

Keďže sme po odoslaní pozvánok s programom zasadnutia OZ poslancom obdržali 1 žiadosť 

na odpredaj pozemku, dáva starosta hlasovať o zmene programu, kde za bod 7 sa vloží bod 

7a. Odpredaj pozemku.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  64/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
doplniť 1 bod programu  na zasadnutí OZ: Bod 7a. Odpredaj pozemku. 

 

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konané dňa 4.8.2020 previedol starosta 

obce p. Dušan Daloš. Starosta konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  65/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Bod 3.  Projektový zámer – Veterný park Rakovice 

 

Starosta obce privítal na zasadnutí OZ zástupcu spoločnosti Energiepark s.r.o. Bratislava  

Mgr. Bc. Pavla Havrana, manažéra projektu. P. Havran zaslal starostovi projektový zámer 

Veterného parku, s ktorým boli oboznámení aj poslanci. Spoločnosť vytypováva určité 

vhodné územia na vybudovanie veterného parku. P. Havran dostal od starostu slovo: Sme 

spoločnosť, ktorá sa angažuje od roku 1995 v projektoch v oblasti obnoviteľných zdrojov 

energie, ochrany klímy a životného prostredia. Máme v prevádzke bioplynové stanice, 

fotovoltaické elektrárne, veterné elektrárne. Gro našej činnosti je – asi 90 % v Rakúsku, na 

Slovensku prevádzkujeme 1 fotovoltaickú elektráreň. Situácia na Slovensku je taká, že od 
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tohto roku pôjde pripájanie nových zdrojov prostredníctvom aukcií.  MH dá nejaké 

množstvo, každý sa môže prihlásiť, vyhráva ten kto ponúkne energie za najnižšiu cenu. Keď 

sa chcete súťaže zúčastniť, musíte mať pripravený projekt. Príprava projektu trvá najdlhšie. 

Hľadáme v Trnavskom a Nitrianskom kraji vhodné miesta. Dnes vrámci Európy sa už 14 % 

elektriny sa vyrobí z vetra. 1 veterná elektráreň zabezpečí energiu pre cca 4000 domácností. 

Pre výstavbu veterného parku je potrebné vylúčiť chránené územia alebo národné parky, 

chránené vtáčie územia. Od každého zastavaného územia musí byť elektráreň vzdialená 1 až 

1,5 km. Lokalita musí byť tiež pozemkovo-vlastnícky vysporiadaná. Letisko dáva podmienku, 

aby elektráreň bola vzdialená cca 50 km, Bratislava je ďalej. Ďalšia vhodná lokalita je 

v Jaslovských Bohuniciach. Rozsah navrhovaného parku sú 4 elektrárne.  Ďalšie kroky sú: 

dohoda s obcou, posudzovanie vplyvu na životné prostredie, monitoring vtákov, netopierov, 

zmena územného plánu – kompetencia obce a podobne. Na úplnom začiatku musí však byť 

súhlas obce, nakoľko vypracovanie projektu stojí desaťtisíce eur. Elektrárne sú takmer 

plnoautomatické.  Príspevok obci tvorí cca 2000 eur na 1 elektráreň ročne.  Elektrina by sa 

predávala do verejnej distribučnej siete, je to cca 10 – 15 miliónov kWhodín. Ku každej 

elektrárni je potrebné vybudovať nejakú prístupovú komunikáciu, je to len spevnená 

komunikácia, využili by sa existujúce poľné cesty, cesta ostáva po celú dobu životnosti, je 

potrebné robiť pravidelnú údržbu. Základom elektrárne je železobetónová konštrukcia 2 – 3 

metre pod zemou, je to taká korunka a na to sa dovezie elektráreň v častiach, ktorá sa 

zošróbuje. Manipulačná plocha je 20 -30 metrov, ktorá tam zostáva po dobu životnosti 

elektrárne, životnosť elektrárne je 20 - 25 rokov. Územie sa uvedie potom do pôvodného 

stavu alebo sa vybuduje nová elektráreň. Máme 3 možnosti: obec súhlasí, nesúhlasí alebo si 

nechá na rozmyslenie viac času. Ponúkame možnosť navštíviť prevádzku našej elektrárne 

v Rakúsku. V tých najstarších máme vybudovanú rozhľadňu. Otázky poslancov: Anna 

Magalová hovorí, že zelenú energiu schvaľuje, ale vraj to nemá dobrý vplyv na životné 

prostredie, na vtáctvo. Nespôsobuje to rakovinu, hovorí p. Havran, vizuálny dopad na krajinu 

to má, sú to veľké stavby, ak sa tu objaví nejaký chránený druh vtáctva, tak už je projekt 

ohrozený. Tým pádom by ani nebol projekt schválený, lebo sa v prvom rade preverujú vplyvy 

na životné prostredie. Ing. Marek Hevier ďalej hovorí, že schvaľuje zelenú energiu, je za to, 

ale stavať takéto extrémne vysoké stavby v chotári sa mu nepáči. Významným spôsobom to 

esteticky poškodí krajinu. Výška stavby by bola cca 200 metrov, keď si vezmeme veže 

v Bohuniciach sú 120 metrov. Pár metrov odtiaľto je hniezdisko orla. Aj fotovoltaické 

elektrárne sú postavené tam, kde to nemá čo robiť. Ak by došlo k posudzovaniu vplyvov na 

životné prostredie, zistí sa to. Hlavne od Lopašovskej strany ornitológovia sú dosť aktívny 

v tejto časti chotára. Dovolím si tiež povedať, že by sme si nemali dovoliť bez prezentácie 

verejnosti osvojiť právo rozhodnúť v takejto dôležitej veci. Verejná mienka dokáže aj dobrú 

vec zniesť zo sveta. Nespochybňujem ekonomické veci, že obec bude z toho profitovať, 

financie by prišli do obecnej kasy. Môže byť, že to bude stopnuté z hľadiska ochrany vtákov. 

Janka Horylová hovorí, že je treba čas na rozhodnutie. Na Slovensku nestavali nič. Starosta 

hovorí, nie je potrebné rozhodnúť hneď, je treba komunikovať, nechať si čas  na rozmyslenie. 

Starosta hovoril aj so starostom obce, kde elektrárne majú – Obec Cerová, sú hlasy za aj proti, 

najväčšími protivníkmi sú poľovníci.  U nich je vzdialenosť 600 – 800 metrov. Technológia je 

možno už niekde inde. Je záujem ísť pozrieť na jestvujúce zariadenia? Ing. Hevier hovorí, že 

vyjadril svoj názor na základe informácií, ktoré dostal. Keď dostane viacej  informácií, možno 

zmení názor. Musíme byť pripravení na to, že budeme mať od občanov aj kladné aj záporné 

reakcie,  musíme byť pripravení aj na oponentov, hlavne z radov poľovníkov. Ak budeme 

otvárať územný plán, určite nám do toho skočia aj Borovce, Šterusy, Dolný Lopašov. 

Môžeme mať príklad zo skládky, skládka sa postavila v Rakoviciach, ale kompletná obsluha 

je od Kočína. Súhlasíme s exkurziou pre poslancov, hore do elektrárne môže ísť najviac 6 

ľudí, organizovala by to spoločnosť Energiepark. Dohodneme si nejaký termín. Starosta 

poďakoval zástupcovi spoločnosti Energiepark za účasť. Starosta hovorí, že by bolo vhodné 

ísť aj pozrieť do Cerovej. Výhodou je, že tamojší starosta nebude nič prikrášľovať, nevýhoda 

je, že sú to staré elektrárne.  
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  66/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e  
prezentáciu ohľadom projektového zámeru Veterného parku v Rakoviciach. 

 

Bod 4.  Originálne kompetencie – Centrum voľného času 

 

Starosta hovorí, že sa trápi nad originálnymi kompetenciami už dlhšie. Stále analyzujeme 

výdavky, pristúpili sme zatiaľ k opatreniam – navýšeniu školného vo všetkých zariadeniach. 

Privítal zástupkyňu ZŠ s MŠ Rakovice pre CVČ p. Katarínu Rafajdusovú. Rodičov aj ju 

zaskočila výška poplatkov. Doteraz platilo to, že kto odovzdal vzdelávací poukaz škole bol 

automaticky členom CVČ. Vzdelávací poukaz má podľa určenia ministerstva školstva 

hodnotu 3,20 eur na žiaka na mesiac. Máme v škole 191 detí, 187 detí odovzdalo  vzdelávací 

poukaz našej škole a 3 žiaci neodovzdali poukaz z toho dôvodu, že ho odovzdali v Piešťanoch 

v krúžkoch, 1 žiak je na liečení. Financie, ktoré sme už dostali na vzdelávacie poukazy, aj 

keď sa krúžky nekonali, nám nezoberú, môžeme ich minúť. Aj na prihláškach rodičia písali, 

že nevedia aká je úľava. Nedalo by sa poskytnúť úľavu žiakom čo navštevujú viac krúžkov, 

napríklad keď nebudú mať tento rok úľavu, tak nám deti budúci rok nedajú do školy 

vzdelávacie poukazy. Či by sa to nejako nedalo ošetriť, máme tam aj také rodiny, mamy sú na 

materskej, neúplné rodiny, viacej detí v rodine. Minulý rok mali o takomto čase prihlásených 

do krúžkov o 80 detí viac ako tento rok. Potrebovala by vedieť koľko peňazí je potrebných 

ešte na tento rok, lebo ide vlastne o CVČ. Počítala že sú nejaké financie ušetrené, keďže 

krúžky v minulom školskom roku nefungovali od marca pre COVID, a keby boli všetky 

krúžky po 4,00 eurá, deti by sa ešte poprihlasovali, koľko ešte chýba financií. Už sa bavila 

s radou školy aj s rodičovským združením, že by jej pomohli s materiálom potrebným na 

vybavenie krúžkov. Mala veľa telefonátov od rodičov, snažila sa im vysvetliť že je neľahká 

situácia, oni však tiež išli dolu s platmi. Budeme hľadať nejaký kompromis? Navrhuje dať 

prvé 2 krúžky za 6,00 eur, ďalšie za 2,00 eurá, alebo všetky za 4,00 eurá, to nechá na 

zváženie. CVČ boli vlastne založené na to, aby sme deti stiahli z ulíc, aby mali organizovanú 

činnosť. Bola by rada, aby sa s tým niečo urobilo, pokiaľ sa bude dať. Vypísala si koľko detí 

v ŠKD je z ktorých obcí, prispievajú aj na toto ostatné obce alebo to ide len z rozpočtu obce 

Rakovice. Starosta hovorí, že sa venuje všetkým originálnym kompetenciám, pripravujeme 

analýzu roku 2019. Beriem to, že niektorí rodičia nezvládajú krúžky, ale koľko nezvládajú, 2, 

3, 5 krúžkov? Komunikujeme aj s ostatnými starostami, ktorí majú CVČ, oni to tak tiež 

pociťujú, nemôžeme sa tváriť, že CVČ bude úschovňa detí. Viac ako 2/3 detí chodí poctivo na 

krúžky. Zo 190 žiakov školy sa 70 žiakov neprihlásilo na žiadny krúžok. 8 a 9 ročníky sa už 

na krúžky neprihlasujú, už sa im nechce, 1 – 6 ročník chodia. Starosta hovorí, že minulý 

týždeň bolo ustanovujúce zasadnutie komisie Daniela J. Krátkeho, ktorá bude pôsobiť na SPD 

Veselé. Deti a vnúčatá členov družstva, prenajímateľov pôdy, vlastníkov pôdy, zamestnancov 

budú môcť čerpať príspevok z tejto nadácie na financovanie krúžkov. Občania aj dostali 

domov obálku s informáciami, avšak nikto to nečítal, lebo dnes každý pýta len peniaze. Treba 

zistiť podrobnejšie informácie. CVČ nemôže požiadať, žiadať môžu len fyzické osoby, platí 

to len pre základné školy. Spadajú do tohto deti z Veselého, Dubovian a Rakovíc, z Boroviec 

nie. Katka Rafajdusová hovorí, že keď sa zakladalo CVČ – predtým školské stredisko 

záujmovej činnosti, tiež nebola ľahká situácia, vtedy písala podnikom, či by neprispeli na 
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záujmové vzdelávanie detí, bude aj teraz písať žiadosti na podniky o príspevok. Aj to by bola 

pomoc, skúsiť by to chcela. Obec dáva gro peňazí na originálne kompetencie z tých peňazí čo 

nám chodia z daňového úradu od štátu. Nezostáva nám na chod obce, takmer všetko ide do 

školy. Doteraz bolo, že sa platili len 2 krúžky, ostatné bolo zadarmo. Máme tu aj také deti, 

ktoré chodia k nám na krúžky, a chodia ešte niekam inam na krúžky. Ale tí rodičia na to majú. 

Niektorí rodičia si to môžu dovoliť, niektorí nie. Rodičia na niektorých prihláškach písali, že 

ak by sa zmenili podmienky, tak majú záujem aj o viac krúžkov. Sú školy, kde majú deti 

krúžok zadarmo, ak dajú do školy vzdelávací poukaz. Od roku 2013 je zmenené financovanie, 

odvtedy tápame, chýbajú peniaze. Ťažko sa nám dýcha. Povedala ako to vidí ona, aká je 

situácia. V CVČ máme prihlásených 125 detí na krúžky, musíme mať 12 detí v krúžku, aby 

sme ho mohli otvoriť. Starosta hovorí čo nám to ovplyvní, že budeme mať menej detí 

v krúžkoch, budeme mať menší príjem? Starosta preferuje kvalitu krúžkov nad kvantitou. 

Mali by sme k tomu zaujať nejaké stanovisko. Od 1.10.2020 začínajú krúžky fungovať, ak by 

sa menilo VZN, trvalo by to mesiac, lebo 15 dní musí visieť návrh VZN, potom sa schvaľuje, 

a až po 15 dňoch je účinné. Ako môže mať dieťa 5 krúžkov, časovo sa to nedá. Už na 

predchádzajúcich zasadnutiach sa hovorilo, že keď nám klesne počet účastníkov v krúžkoch, 

tak sa krúžky skvalitnia, menej detí sa bude lepšie vzdelávať. Starosta sa pýta zvažujeme 

zmenu? Nastavili sme zvýšenie o 100 % na všetkom. Aj v materskej škole boli pripomienky 

na zvýšenie školného, zástupkyňa pre MŠ to rodičom vysvetlila. Ak tu máme deti napríklad 

z Veselého, môžu si dať deti aj tam, mali na výber. Školné funguje na takom princípe, že sa 

vyberie v tom ktorom zariadení a to zariadenie ho aj následne použije na výdavky. Obec si 

školné nenecháva pre seba. Ing. Hevier hovorí, že počkáme na výsledky analýzy, počkáme 

koľko peňazí sa na ten ktorý účel míňa, prípadne podľa toho, keď bude priestor na úpravu. 

Keď si vedúca CVČ zoženie peniaze sponzorské, to nerieši našu situáciu. Poslanci sa zhodli 

na tom, že úpravu schváleného VZN budeme riešiť až po  prehodnotení finančnej analýzy 

originálnych kompetencií.     

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  67/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a) b e r i e    n a   v e d o m i e  vystúpenie a informácie vedúcej CVČ Kataríny 

Rafajdusovej 

b) o d p o r ú č a   s t a r o s t o v i   o b c e   riešiť úpravu VZN č. 8/2020 po predložení 

výsledkov finančnej analýzy originálnych kompetencií 

 

Bod 5. Zmena rozpočtu obce na rok 2020 

 

Materiály k zmene rozpočtu obce na rok 2020 obdržali poslanci s pozvánkou na zasadnutie 

OZ.  V príjmoch zvyšujeme rozpočet na poplatky na komunálny odpad o 200,00 eur, za 

prenajaté pozemky navyšujeme príjem o 1.350,00 eur a na dobropisoch o 160,00 eur viac. 

Zároveň navyšujeme vo výdavkoch rozpočet za zneškodnenie odpadu o 200,00 eur, príjem 

z prenajatých pozemkov a dobropisov zapájame do bežných výdavkov obce. Na bytovkách sa 

robili výmeny sporákov, podláh, batérií z Fondu opráv, no podľa zákona č. 431/2010 

o dotáciách na rozvoj bývania musia ísť tieto výdavky z obecných zdrojov. Sumu 4.000,00 

eur presunieme zo služieb na údržbu. Z environmentálneho fondu kód zdroja 45 za odpady 

zapájame sumu 10.000,00 eur a rozdeľujeme ju vo výške 7.000,00 eur do bežných výdavkov 
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a 3.000,00 eur na kapitálové výdavky. V tomto roku sa deti zo základnej školy 

nezúčastnili školy v prírode, preto vraciame financie vo výške 3.500,00 eur poskytnuté na 

tento účel. Škola však obdržala od ministerstva vnútra účelovo určené finančné prostriedky na 

úhradu výdavkov použitých na hygienické a dezinfekčné prostriedky v súvislosti s epidémiou 

COVID-19 vo výške 2.500,00 eur. Z výdavkov školy na podporu stravovania bolo 

presunutých 200,00 eur do výdavkov obce pre jednotlivcov, ktorým sa preplácajú obedy 

z dôvodu diéty. V kapitálových výdavkoch nebol naplánovaný kamerový systém na detskom 

ihrisku, suma 2.000,00 eur sa presúva len vrámci ekonomickej klasifikácie 713. Poslanci 

nemali pripomienky k zmene rozpočtu. Starosta dal o zmene rozpočtu podľa predloženej 

tabuľky hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  68/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e       

zmenu rozpočtu obce Rakovice na rok 2020 (tvorí prílohu zápisnice), ktorou sa rozpočet obce 

na rok 2020 zvyšuje v príjmovej i výdavkovej časti. Upravený rozpočet na rok 2020 tvorí 

v príjmoch čiastku 1,454.803,00 € a vo výdavkoch tvorí čiastku 1,454.803,00 €. 

   

Bod 6. Návrh na čerpanie rezervného fondu Obce Rakovice 

 

V roku 2020 sa vybudovalo detské ihrisko na futbalovom ihrisku v Rakoviciach. Na ihrisku 

bola osadená tabuľa s návodom na použitie strojov na posilňovanie, za ktorú sme uhradili 

180,00 eur. Túto žiadame použiť z finančných prostriedkov z rezervného fondu. Poslanci 

nemali pripomienky, starosta dal o čerpaní rezervného fondu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:             5 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  69/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e       
použitie rezervného fondu o výške 180,00 eur na kapitálové výdavky v roku 2020. 

 

Bod 7. Územný plán Obce Rakovice 

 

Mali by sme sa zamyslieť čo s územným plánom, hromadia sa nám požiadavky na zmeny, 

veterný park, preklasifikácia OZ II. z výhľadu do výstavby, príprava vo výhľade OZ III. do 

výstavby, je zámer pod družstvom smerom dole do starého areálu tehelne vybudovanie 

opravovne áut, tam je to pôda fyzických osôb, pozemky od družstva dole sú určené na 

odpadové hospodárstvo. Odpadová spoločnosť by mala záujem odkúpiť pozemok starej 
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skládky od ministerstva vnútra. Starosta zisťoval cenu u architekta na zmenu 

územného plánu, vychádzalo by to na 7.000,00 – 8.000,00 eur. Na budúci rok by sme mohli 

žiadať dotáciu na zmenu územného plánu, posledná zmena bola v roku 2019. Poslankyňa 

Horylová hovorí, že príliš často meníme územný plán. Starosta zatiaľ len informuje 

poslancov, že máme takéto požiadavky. 1 rok musí byť pauza a potom môžeme žiadať 

o dotáciu na zmenu územného plánu. Ing. Hevier hovorí, že by sme mali podľa stavebného 

zákona oznámiť verejnosti zámer, že chceme robiť zmeny v územnom pláne, aby nám 

verejnosť a tí ktorí majú záujem o nejaké zmeny, aby nám ich navrhli a aby sa o nich 

rokovalo.   

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  70/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e   
informácie starostu obce o avizovaných potrebách zmeny územného plánu Obce Rakovice.  

 

Bod 7a. Odpredaj pozemku 

 

Starosta informuje poslancov, že dnes sme obdržali žiadosť o odkúpenie časti pozemku do 

osobného vlastníctva – parcela č. 68, LV č. 400. Dôvod kúpy a účel využitia nehnuteľnosti: 

Uvedená časť pozemku sa nachádza hneď vedľa jeho pozemku. Pozemok p. Gondál udržiava, 

chce zasadiť trávu a ovocné stromky. Tu by sa mal urobiť geometrický plán, už sme mu 

v minulosti odpredávali časť pozemku pri Dolinke. Nevieme aký osobitný zreteľ by mal byť 

stanovený. Asi by sa mal ponúknuť celý pozemok do verejnej súťaže. Starosta sa pôjde 

pozrieť na uvedený pozemok. Ing. Hevier navrhuje, aby boli k žiadosti doplnené výmery, 

predbežné rozmery čo by chcel odkúpiť.   

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  71/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

o d p o r ú č a   s t a r o s t o v i   o b c e 

oboznámiť žiadateľa o potrebe doplnenia údajov – rozmerov žiadaného pozemku. 

 

Bod 8. Kultúrne a spoločenské podujatia obce 

 

Každoročne sme usporadúvali posedenie s dôchodcami, tento rok však nám to 

epidemiologická situácia nedovolí. Čo by ste navrhovali, minulý rok sme dávali poukážku 

a tašku. Tento rok by asi nebola vhodná taška. Poukážky sa minulý rok dávali v hodnote 8,00 

eur. Namiesto tašky by možno bol vhodný dáždnik, ten však aj s potlačou v nízkej hodnote 
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nekúpime. Navrhovalo sa už minulý rok, že by sme mohli aj pridávať roky, volali by sa 

občania napríklad od 61, 62, 63 rokov. Ing. Hevier je za ponechanie vekovej hranice 60 

rokov. Poslankyňa Monika Masárová navrhuje dať poukážku občanom od 60 rokov veku 

v hodnote 8,00 eur. Posedenie sa tento rok neuskutoční. Starosta navrhuje zrealizovať 

odovzdanie poukážky ešte v mesiaci október, v mesiaci úcty k starším. Mikuláša zatiaľ riešiť 

nebudeme.  Adventné nedele sú tiež otázne. Starosta dal o návrhu Moniky Masárovej 

hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  72/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

odovzdať poukážky na nákup tovaru v predajni v Rakoviciach v hodnote 8,00 eur občanom 

Obce Rakovice nad 60 rokov veku, ktorý dosiahnu v roku 2020.  

 

Bod 9. Odpadové hospodárstvo  

 

Hovorili sme na minulom zasadnutí o zakúpení kontajnerov na papier, železo, stavebnú suť, 

nebezpečný odpad, biologický odpad.  Starosta nemá ešte všetky návrhy, ale Šupa mu poslal 

aké má prívesy za náš traktor. Financie z odpadov máme.  Na zbernom mieste by boli malé 

kontajnery, ktoré by sa občanom požičiavali. Starosta uvažuje nad kartičkami, ktoré by mala 

každá domácnosť a na ňu by vyvážal na zberné miesto a každý 1 druh odpadu za mu 

zaeviduje. Zaoberám sa myšlienkou, že vážime auto vyvážajúce komunálny odpad na SPD 

Veselé, možno by bolo dobré mať vlastnú váhu napríklad o nosnosti 30 ton na vlastnom 

dvore. Máme váhu o nosnosti 1,5 tony. Táto veľká sa pohybuje cenovo okolo 6.500,00 eur. 

Ing Hevier hovorí, že je to dobrá myšlienka zakúpiť malé kontajnery, poslankyňa Horylová 

hovorí, že by mal byť potom denný prenájom. Bude sa zbierať biologický rozložiteľný 

kuchynský odpad od občanov, rokujeme s 3 firmami.  Dali by sme kontajner pri bytovky, pri 

materskú školu. 10. októbra 2020, t. j. v sobotu, budeme mať zber nebezpečného odpadu. 

Potom od pondelka 12.10.2020 budeme vykonávať drvenie pred nehnuteľnosťami občanov 

a zároveň biologický odpad budeme odvážať. Mali by sme sa aj nad tým zamyslieť, či 

spoplatníme odpad, ktorý občania privážajú na zberné miesto, niekto privezie 500 kg a niekto 

nič. Niektorí občania tam chodia pravidelne. S každým odpadom čo príde na zberné miesto 

máme určité náklady. Na zbernom mieste  máme kontajner, kde momentálne prebieha školský 

zber papiera. Tento týždeň je tam pán Mičky – školník zo základnej školy, preberá každý deň 

papier od rodičov žiakov. Potom sa bude môcť nosiť papier po celý školský rok vždy 

v utorok. Je potrebné upozorňovať občanov na dôkladné separovanie odpadu, aby sa čím 

menej odpadov vozilo na skládku a aby sme tým znižovali náklady na úložné. Musíme sa 

zamyslieť aj nad mierou triediteľnosti, kde by sme brali do úvahy iba množstvá vyvezeného 

komunálneho odpadu. Evidencia JRK nie je presná na hmotnosť na kilogramy, ale na objem 

áno, počet vývozov a naplnenosť nádoby. Riešime aj biologický rozložiteľný odpad 

v budúcom roku, spoločnosť by mala prísť do obce zobrať kontajner a čistý kontajner by mala 

na mieste zanechať, kontajnery by nemali byť pred  každým domom, ale na určitých zberných 

stojiskách – hniezdach.  Pripravujem aj s agentúrou žiadosť na envirofond na veľký traktor, 

a na náves na kontajnery. Žiadosti sa podávajú do konca roka. Minulý rok sme drvili drevo – 

hlavne nábytky, za drvenie sme platili okolo 700,00 eur a odvoz nás stál okolo 4.000,00 eur.  
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  73/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

informácie starostu ohľadom odpadového hospodárstva. 

 

Bod 10. Rôzne 

 

10.1. 

Starosta sa pýta čo s Rezortom Piešťany. Naposledy sme hovorili o tom, že starosta zistí, že 

keď by sme tam vstúpili tento rok, či by sme museli platiť celé členské 1.000,00 eur. Keďže 

je už takmer koniec roka a museli by sme platiť celé členské, Ing. Hevier navrhuje, aby sme 

vstúpili do Rezortu, keď je podmienkou vstupu Mikroregiónu nad Holeškou do Rezortu to, že 

musí sem vstúpiť aj obec, kde má sídlo Mikroregión. Tento rok by to už nemalo zmysel, tak 

navrhuje od dátumu 1.1.2021. Starosta dal o návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:             4   (Današ, Ing. Hevier, Magalová, Masárová) 

                      proti:         1   (Horylová)    

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  74/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 

vstup Obce Rakovice do spoločnosti Rezort Piešťany od 1.1.2021.  

 

10.2. 

Poslankyňa Horylová sa pýtala na brigádu, ktorá sa má konať na panelovej ceste. Budeme 

čistiť len našu stranu, druhá je borovská. Poslanci sa dohodli na termíne 17.10.2020 od 8:00 

hodiny. Vyhlási sa, že sa koná brigáda a kto chce môže prísť. Zabezpečíme pilčíka a drvič. 

Každý účastník by mal mať rúško a rukavice. V tento deň nebude otvorené zberné miesto. 

Nikto z poslancov nemal iný návrh, starosta dal hlasovať.    

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 
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U z n e s e n i e   č.  75/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

usporiadanie brigády na čistení zelene popri panelovej ceste smerom na vodáreň dňa 

17.10.2020 od 8:00 hodiny.  

  

Bod 11. Diskusia 

 

Poslankyňa Magalová hovorí, že majú zapchatý kanál na ceste pri bytovke. Na bytovkách sú 

balkóny už v katastrofálnom stave, celé to opadáva. Bytovky majú už 12 rokov. Spoločné 

priestory by bolo tiež potrebné vymaľovať.   

Poslankyňa Masárová sa pýta prečo stále stojí veľké auto na parkovisku vedľa školy pred 

kolkárňou. Starosta upozorní toho, kto tam má auto.  

 

Bod 12. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť. Stretneme sa najbližšie na 

akciách. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:     Daniel Današ                           ............................................. 

 

                                           Ing. Marek Hevier                   ............................................. 

 

Zápisnicu zapísala:            Jarmila Chnápková                   ............................................. 

 

 

 

 

 

 

                                                  Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


